
Grundejerforeningen Højene  
 

Referat fra Bestyrelsesmøde Dato: 4. november 2019 

Tilstede:  Bodil Bøge Jensen (BBJ) 

Claus Lysegaard Skyum (CS) 

Lars Bøge (LB) 

Tanja Skyum-Nielsen(TS) 

Frederik Agergaard (FA) 

Lars Jensen (LJ) 

Kenneth Holm Thomsen (KT) 

Lena Koudal Olander Rosenlund (LK)  

Kirsten Bruhn (KB) 

Heidi Thye Poulsen (HTP) 

Afbud: Anette Rask Dam (ARD) 

Linda Kampmann (LK) 

Kenneth Hansen (KH) 

Udeblivelse uden afbud:  

Referent: HTP 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde  

- Godkendt.  

 

2. Grønne områder: 

a) Skovhøj  

Der har været afholdt møde med Signe Hvergel Petersen fra Vejen Kommune d. 22. oktober 

2019 kl. 15.00. LT, KT og LB deltog i mødet.  

Signes anbefalinger og bemærkninger blev kort drøftet. Bestyrelsens arbejdsgruppe på projektet 

mødes snarest for drøftelse af det videre arbejde, herunder vedr. bakkens præcise udformning, 

aktiviteter på arealet, beplantning, græs på arealet, afledning af vand/ grubning af jorden og 

fremtidig vedligehold. Dette med henblik på, at kunne udarbejde et endeligt budget på projektet. 

KT indkalder til mødet via gruppen på fb. og CS sørger for et skriftligt tilsagn på det afgivne 

tilbud fra Frisesdahl. 

 

b) Midterareal Mannehøj 

Det er yderst problematisk med vandet i og fra midterarealet på Mannehøj. Desuden er der meget 

vand på vejbanen, særlig ved lomme C og Villapark. BBJ tager kontakt til Vejen Kommune. 

 

c) Øvrige 

Læhegnet ved Kongehøj (bæltet mellem Kongehøj og Kongevænget). Bestyrelsen meddeler 

Vejen Kommune, at bestyrelsen ønsker at slå græsset, såfremt læhegnet er klippet. Bestyrelsen 

ønsker ikke at varetage kommunes interesser i læhegnet, herunder dialogen med de ejere, som 

har opsat diverse skure, campingvogne mv. FA tager kontakt til Vejen Kommune. 

 

3. Vej & Stier 

- Indkørslen fra Boulevarden til Mannehøj, Kongehøj mv. har dårlig udsigtsforhold. Seneste 

ulykke er sket lørdag d. 26. oktober. TS tager kontakt til Vejen Kommune. Bestyrelsen kunne 

ønske etablering af en rundkørsel.  

 



- Flere vejskilte var væk – se sidste bestyrelses referat. Nogle af de manglende skilte er genopsat. 

På Vejen Kommunes hjemmeside, ”Giv et praj” er det muligt at give kommunen besked om 

konkrete problemer på kommunes veje, stier og parker, herunder manglende skilte. Bestyrelsen 

opfordrer grundejerne til at benytte denne mulighed. LK informerer om dette på FB. 

 

4. Hjertestarter 

- Bestyrelsens arbejdsgruppe omkring hjertestarter arbejder videre med projektet  

 

5. Legepladser 

- Intet nyt fra legepladsudvalgene 

- Der er inspektion af legepladserne i uge 45  

 

6. Økonomi 

- Drift 574.337,69 

- Legeplads 183.917,13 

 

7. Indkommen post  

- Intet at anføre 

 

8. Eventuelt 

- Der har været afholdt Borgermøde i Askov ang. nye byggegrunde på arealet mellem Vst. 

Skibelundvej og Møllevej/ Østre Skibelund. CS deltog. Der var ca. 500 fremmøde. Mødet var et 

oplysningsmøde og ikke et beslutningsmøde.  

 

- Bestyrelsen ønsker mere viden omkring Persondatalovgivningen – TS kontakter Vejen 

Kommune 

 

 

Mødet sluttede kl. 20.41 

 

Næste møde afholdes d. 3. december 2019 

 

 


